






## Toy Products Recall Notifications-2022 report 07

In order to protect consumer legitimate rights, the European Union, USA, Canada, Australia together with other countries in the world has established special notification systems to provide information of products which may cause risk to people health and safety.

A total of 35 notifications of children’s toys were declared in EU RAPEX are from **France, Germany, Austria, Poland, Norway, Czechin, Finland, Hungary, Belgium**; 1 notification in Healthy Canadians official website; 4 notifications in Australian product safety recalls official website; 3 notifications in CPSC official website during the 33th and the 37th week of 2022. Except the notification in Australian product safety recalls official website, in which the original country of toys are not mentioned, **up to 31 notifications of children’s toys are from China among all those notifications**. Toys were notified because of Contains or is prone to produce small parts, Phthalates content exceeds the limit level, The migration of boron is too high., etc.

Risk	Notifying country	Regulation / Standard	Notification count	Products	Partial Pictures
<b>Choking</b> Contain or release small parts.	France Germany Austria Poland Norway	EN 71-1	11	Fancy dress Rattle toy Plastic toy Wooden puzzle Soft toy Puffer toy Plastic toy Puzzle Wooden toy Electric ride-on tricycle	
<b>Chemical</b> The battery compartment cover can be easily opened (if the toy is dropped), leaving batteries accessible. A child may put them in the mouth and suck on them. If the batteries leak, this liquid could cause damage to the gastrointestinal tract.	Poland	EN 62115	1	Plastic toy	
<b>Chemical</b> The migration of boron from the toy is too high.	Poland	EN 71-3	1	Toy slime	

Consumer Testing Technology Co., Ltd.

E-mail: [enquiry@cttlab.com](mailto:enquiry@cttlab.com)

<http://www.cttlab.com>

**Guangdong**  
(Dongguan/Shenzhen/Huizhou/Guangzhou/Zhongshan)  
TEL: +86(0)769-8998 9888-884

**Zhejiang**  
(Yiwu/Ningbo)  
TEL: +86(0)579-8998 6543-800

**Fujian**  
(Quanzhou/Xiamen)  
TEL: +86(0)595-6809 9099-652

**Shanghai**  
TEL: +86 186 7621 9748

**Hong Kong**  
TEL: +852 3462 2595

**Vietnam**  
TEL: +84 038 6490 452  
E-mail: [vn@cttlab.com](mailto:vn@cttlab.com)

**Austria**  
TEL: +43 699 1000 3888  
E-mail: [eu@cttlab.com](mailto:eu@cttlab.com)

**USA**  
TEL: +1 562 470 7215  
E-mail: [info@act-lab.com](mailto:info@act-lab.com)



## Toy Products Recall Notifications-2022 report 07

Continue:

Risk	Notifying country	Regulation / Standard	Notification count	Products	Partial Pictures
<b>Chemical</b> The plastic material of the product contains an excessive concentration of bis(2-ethylhexyl) phthalate (DEHP) .	Czechia Finland Hungary	REACH Regulation	8	Inflatable arm-bands Police toy set Plastic doll Plastic doll with accesiores Plastic doll set	
<b>Choking, Damage to sight, Injuries</b> The toys' leds are too strong and may cause eye damage. The seams come apart easily, making the LED light and caulk easily accessible. The sharp edges of LED lights can cause injury, while ingestion of caulk can cause choking.	France	EN 71-1 EN 62115	1	Soft toy	
<b>Chemical, Choking, Suffocation</b> Contain or release small parts. The plastic of the packaging is too thin. If a child plays with the packaging, the plastic can cover the mouth and nose, causing the child to suffocate. The battery compartment can be easily opened, leaving the button cell batteries accessible. Children can swallow it by mistake	Poland	EN 71-1 EN 62115	1	Soft toy	
<b>Entrapment, Injuries, Strangulation</b> The rope of the swing has no pre-fixed hangers. As a result, the swing can be assembled improperly and the knots may easily get loose. A child may fall down and suffer injuries. The product has accessible openings and accessible holes, in which children can become trapped or suffer injuries.	Poland	EN 71-8	2	Plastic swing	



## Toy Products Recall Notifications-2022 report 07

Risk	Notifying country	Regulation / Standard	Notification count	Products	Partial Pictures
<b>Chemical, Environment</b> The plastic material of the product contains an excessive amount of organic tin (TBT) (measured value up to 26 mg/kg). TBT is potentially persistent, bioaccumulative and toxic for the environment.	Belgium	EN 71-3	1	Plastic doll	
<b>Damage to sight, Injuries</b> The kinetic energy of the arrows ejected is too high, exceeding the permitted levels. This can cause injuries to the child, in particular to the eyes.	Poland	EN 71-1	1	Toy gun	
<b>Injuries</b> The ride-on toy can tip forward when a young child is riding it, posing fall and injury hazards to children.	USA	ASTM F963-17	1	Blue's Clues Foot to Floor Ride-on Toys	
<b>Chemical</b> The brass water tap of the play kitchen contains levels of lead that exceed the federal lead content ban.	USA	ASTM F963-17	1	Big Game Hunters Mud Kitchens	
<b>Entrapment</b> Knobs on movable tables pose a risk of entangling clothing cords. The opening on the table handle is too large and children under 18 months can get their jaws caught.	USA Canada	ASTM F963-17 SOR/2011-17	2	Kidoozie My First Activity Desk Toys	



## 玩具产品召回通报预警—2022年第07期

为了保障消费者的合法权益，欧盟、美国、加拿大、澳大利亚等国均建立了专门的预警通报机制，对不合格的玩具产品进行通报。

2022年第33-37周，欧盟RAPEX通报公布的玩具通报案例共35例，来自法国、德国、奥地利、波兰、挪威、捷克、芬兰、匈牙利、比利时；加拿大卫生部官网1例，澳大利亚产品安全召回官网4例，美国CPSC官网3例。除了澳大利亚产品安全召回官网当中通报案例未指明玩具的原产国外，其它所有的通报案例当中与中国有关高达31例。涉及的通报原因包括含有或易产生小部件，邻苯二甲酸酯含量超标和含过量的硼等。更多详情如下：

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
窒息 含有或易产生小部件。	法国 德国 奥地利 波兰 挪威	EN 71-1	11	舞会服装 摇铃玩具 塑料玩具 木制拼图 柔软玩具 河豚玩具 塑料玩具 游戏拼图 木制玩具 电动玩具三轮车	
化学 电池舱容易打开/损坏，使纽扣电池容易接近。孩子可能会把它们放进嘴里，这可能会导致孩子的胃肠道受伤或窒息。	波兰	EN 62115	1	塑料玩具	
化学 硼含量超标。	波兰	EN 71-3	1	玩具史莱姆	
化学 邻苯二甲酸酯含量超标。	捷克 芬兰 匈牙利	REACH Regulation	8	充气臂章 警察玩具套装 塑料娃娃 带配件的塑料娃娃 塑料娃娃套装	

中鼎检测技术有限公司

E-mail: enquiry@cttlab.com

http://www.cttlab.com

广东 (东莞、深圳、惠州、广州、中山)  
TEL: +86(0)769-8898 9888-884

浙江 (义乌、宁波)  
TEL: +86(0)579-8998 6543-800

福建 (泉州、厦门)  
TEL: +86(0)595-6809 9099-652

上海  
TEL: +86 186 7621 9748

香港  
TEL: +852 3462 2595

越南  
TEL: +84 038 6490 452  
E-mail: vn@cttlab.com

奥地利  
TEL: +43 699 1000 3888  
E-mail: eu@cttlab.com

美国  
TEL: +1 562 470 7215  
E-mail: info@act-lab.com



## 玩具产品召回通报预警—2022年第07期

续:

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
<p><b>窒息 视力损伤 伤害</b></p> <p>玩具的发光二极管太强,可能会对眼睛造成伤害。接缝很容易分开,使LED灯和填充物容易接触。LED灯的锋利边缘可能会造成伤害,摄入填充物可能会导致窒息。</p>	法国	EN 71-1 EN 62115	1	毛绒玩具	
<p><b>化学 窒息 窒息</b></p> <p>包含或易产生小部件。包装的塑料太薄,如果孩子玩包装,塑料会盖住嘴和鼻子,导致孩子窒息。电池隔间可以很容易地打开,留下按钮电池。孩子可能会误吞。</p>	波兰	EN 71-1 EN 62115	1	毛绒玩具	
<p><b>诱捕 伤害 绞杀</b></p> <p>秋千的绳子没有预先固定的吊架。因此,秋千可能装配不当,结可能容易松动。孩子可能会摔倒受伤。该产品有可接近的开口和可接近的洞,儿童可能被困或受伤。</p>	波兰	EN 71-8	2	塑料秋千	
<p><b>化学 环境</b></p> <p>有机锡含量超标;有机锡具有潜在的持久性、生物累积性和环境毒性。</p>	比利时	EN 71-3	1	塑料娃娃	
<p><b>视力损伤 伤害</b></p> <p>射出的箭的动能太高,超过了允许的水平。这会对孩子造成伤害,尤其是眼睛。</p>	波兰	EN 71-1	1	玩具枪	

中鼎检测技术有限公司

E-mail: enquiry@cttlab.com

<http://www.cttlab.com>
**广东** (东莞、深圳、惠州、广州、中山)  
 TEL: +86(0)769-8898 9888-884

**浙江** (义乌、宁波)  
 TEL: +86(0)579-8998 6543-800

**福建** (泉州、厦门)  
 TEL: +86(0)595-6809 9099-652

**上海**  
 TEL: +86 186 7621 9748

**香港**  
 TEL: +852 3462 2595

**越南**  
 TEL: +84 038 6490 452  
 E-mail: vn@cttlab.com

**奥地利**  
 TEL: +43 699 1000 3888  
 E-mail: eu@cttlab.com

**美国**  
 TEL: +1 562 470 7215  
 E-mail: info@act-lab.com



## 玩具产品召回通报预警—2022年第07期

续:

通报原因	通报国	违反法规/标准	通报数量	涉及产品	部分产品图片
<p><b>伤害</b> 当小孩骑上玩具时，它可能会向前倾斜，对小孩造成摔倒和受伤的危险。</p>	美国	ASTM F963-17	1	骑乘玩具	
<p><b>化学</b> 铅含量超标。</p>	美国	ASTM F963-17	1	游戏厨房	
<p><b>诱捕</b> 活动桌上的旋钮存在缠绕服装绳带的风险。桌子把手上的开口尺寸过大，18月以下儿童的下颌可能会被卡住。</p>	美国 加拿大	ASTM F963-17 SOR/2011-17	2	活动桌玩具	

中鼎检测技术有限公司

 E-mail: [enquiry@cttlab.com](mailto:enquiry@cttlab.com)
<http://www.cttlab.com>

**广东** (东莞、深圳、惠州、广州、中山)  
TEL: +86(0)769-8898 9888-884

**浙江** (义乌、宁波)  
TEL: +86(0)579-8998 6543-800

**福建** (泉州、厦门)  
TEL: +86(0)595-6809 9099-652

**上海**  
TEL: +86 186 7621 9748

**香港**  
TEL: +852 3462 2595

**越南**  
TEL: +84 038 6490 452  
E-mail: [vn@cttlab.com](mailto:vn@cttlab.com)

**奥地利**  
TEL: +43 699 1000 3888  
E-mail: [eu@cttlab.com](mailto:eu@cttlab.com)

**美国**  
TEL: +1 562 470 7215  
E-mail: [info@act-lab.com](mailto:info@act-lab.com)